
Tisztelt Polgármester Úr! 
 

Az alakuló ülést követően a kerület közrendjéért felelős alpolgármesterrel egyeztettünk az           
elvégzendő feladatokról, meghatároztuk az elsődleges feladatokat. A rendvédelmi szervek         
vezetőivel történt kapcsolatfelvétel után, a létesítményeket végig járva tájékozódtam a          
munkakörülményekről, a lehetőségekről, valamit a nehézségekről. A vezetők kéréseit,         
igényeit figyelembe véve alakítottuk ki az idei költségvetést, illetve lehetőségeinkhez mérten           
tervezzük a támogatásukat növelni. Még idén több olyan beruházást kívánunk megvalósítani,           
melyekkel a szervek dolgozóinak munkakörülményeit javítani, az erőforrásainkat        
optimalizálni tudjuk. 

Képviselőtársaim és a lakosság által jelzett problémák megismerését követően javaslatokat          
tettem az adott problémák megoldására. Az újbudai hatóságok nyitottak és együttműködőek           
abban, hogy a kerületünk még biztonságosabb és élhetőbb legyen. A teljesség igénye nélkül             
említenék pár rendszeresen visszatérő gondot, melynek a megoldásán folyamosan dolgozunk.          
A közterületi alkoholfogyasztás visszaszorítása fontos a kerület terein és az aluljárókban. Az            
adventi és más ünnepi időszakban fokozott járőrszolgálattal és intézkedésekkel sikerült          
mérsékelni a problémát, bár tisztába vagyunk azzal, hogy ez a gond a jó idő beköszöntével               
ismét erősödni fog, de a hatóságok erre fel vannak készülve. Folyamatos a küzdelem a              
szabálytalan vagy zöld területeken parkoló gépjárművekkel. A parkolási rendszer         
felülvizsgálatával és a gyakori ellenőrzésekkel, valamint a lakosság segítségével hatékonyan          
fel tudunk lépni a szabálytalan sofőrökkel szemben. Intézkedési tervet dolgozunk ki a kerület             
külső peremrészeinek védelmére. 

Számos intézkedési terv elkészítés van folyamatban. A teljesség igénye nélkül: 

- Tervezzük a térfigyelő rendszer átvizsgálását és fejlesztését. Szem előtt tartva a           
kerület lakosainak és a hatóságoknak a javaslatait.  

- Feltérképezzük az illegális szemétlerakókat, és határozottan fellépünk az elkövetőkkel         
szemben. Ahogy az elmúlt hetekben a Kamaraerdőben is több alkalommal megtörtént. 

- Felülvizsgáljuk a külterületi, mezőgazdasági területeinket. Azokkal a bérlőkkel, akik         
nem rendeltetés szerint használják a önkormányzati zártkerteket, területeket, eljárást         
kezdeményezünk. 

- Bevezetésre kerül a félévenkénti közbiztonsági fogadóóra. 
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